## les GAMBETTES



ANNÉE 2025 - YEAR 2025

Collection
BLOOM

Bloom est notre tissu 100% chic et floral. Conçu par William Morris en 1877, ce motif représente des Chrysanthèmes, fleurs très présentes dans l'art japonais.

Elles symbolisent la lumière et le soleil. De quoi apporter une touche de douceur et de joie à votre intérieur. Chaque année au Japon, elle est l'emblème même du Festival du bonheur! Bloom est le tissu poétique qui illumine votre décoration avec raffinement.

#### BLOOM.

BLOOM, FLORAL ELEGANCE! Bloom is our 100% chic floral fabric. Designed by William Morris in 1877, this pattern features Chrysanthemums, flowers that are very present in Japanese art, symbolizing light and sunshine, bringing a touch of softness and joy to your home. Every year in Japan, they are the emblem of the Festival of Happiness! Bloom is the poetic fabric to brighten up your decor with refinement.



Collection ROSA BONHEUR

Sous la lumière douce d'un clair de lune, une fleur s'épanouit. Rosa bonheur est cet imprimé délicat parsemé de roses qui évoque les jardins secrets qui ne s'ouvrent qu'à la tombée du jour. Rosa bonheur est une invitation au voyage, une ode à la beauté des jardins anglais avec des teintes profondes - bleu nuit, ocre et rose. Rosa bonheur apporte douceur et tendresse aux intérieurs les plus romantiques, tout en s'accordant avec élégance aux décors plus champêtres.

#### ROSA BONHEUR.

YOUR SECRET GARDEN! In the soft light of moonlight, a flower blooms. Rosa bonheur is a delicate print dotted with roses, evoking secret gardens that open only at dusk. Rosa bonheur is an invitation to travel, an ode to the beauty of English gardens in deep hues of midnight blue, ochre and pink. Rosa bonheur brings softness and tenderness to even the most romantic interiors, while elegantly complementing more rural settings.



Collection SAINT-TROP'

Cap sur la Riviera avec la nouvelle collection Saint-Trop' qui propose un motif aux rayures franches et vitaminées mélant vert flashy éclatant à un rouge orangé plein de peps. Une collection qui sent bon les vacances, l'insouciance et l'amour avec ses unis toniques et en touche finale un petit coeur rouge qui vient ponctuer l'ensemble comme un clin d'oeil ludique à l'amour d'un été sans fin.

#### SAINT-TROP'.

SUMMER IN STRIPES AND HEARTS. Set course for the Riviera with the new Saint-Trop' collection, featuring a bold, vitamin-packed stripe pattern combining bright flashy green with a peppy orange-red. A collection that smells vacations, carefree fun and love. The finishing touch is the little red heart that binds it all together, a playful nod to the love of an endless summer.



Collection

Motif rétro incontournable, le léopard fait son grand retour avec la collection Graou. Icône des années 30, le motif léopard a été revisité par Madeleine Castaing, décoratrice française au style unique et extravagant. Le motif animalier Graou se distingue par son audace maîtrisée, bousculant les codes du classique chic. Associé à notre nouvelle couleur, le beige rosé, il crée une décoration à la fois subtile et raffinée.

#### GRAOU.

STYLE TO THE LIP TO YOUR CLAWS. The retro leopard print makes a comeback with the Graou collection. An icon from the 1930s, the leopard motif has been revisited by Madeleine Castaing, a French decorator with an unique and extravagant style.

The Graou animal print stands out for its controlled audacity, shaking up the codes of classic chic. Combined with our new color, beige rosé, it creates a decor that's both subtle and refined..





Un vent de nostalgie 70's souffle sur la collection Portofino aux couleurs douces et singulières. Portofino propose une symphonie visuelle où le kaki, le rose et le beige rosé jouent une partition aussi joyeuse que réconfortante.

Ses triples rayures verticales apportent du rythme, de la profondeur et une élégance harmonieuse à votre intérieur. Un motif rétro-chic qui donne à chaque décoration cette touche vintage inspirée du charme italien.

#### PORTOFINO.

THE DOLCE VITA INVITES ITSELF INTO YOUR INTERIOR!

A wind of 70's nostalgia blows over the Portofino collection, with its soft, singular colors. Portofino offers a visual symphony in which khaki, pink and pinkish beige play a score as joyful as it is comforting. Its triple vertical stripes add rhythm, depth and harmonious elegance to your interior. A retro-chic pattern that gives every interior that vintage touch inspired by Italian charm.



Collection ICE CREAM

Craquez pour notre collection lce Cream, un mobilier ludique et élégant aux rayures diagonales iconiques. Avec ses tons jaune soleil et bleu pastel, chaque pièce évoque la fraîcheur d'une glace d'été. Parfaite pour apporter une touche de fantaisie rétro à votre intérieur, sans compromis sur le style!

#### ICE CREAM.

FOR GOURMET INTERIORS! Fall for our Ice Cream collection, a playful and elegant collection of furniture with iconic diagonal stripes. With its sunny yellow and pastel blue tones, each piece evokes the freshness of a summer ice cream. Perfect for adding a touch of retro whimsy to your interior, without compromising on style..



Collection
MIROIRS SIMONE, SUZANNE, SIDONIE

Laissez la lumière jouer avec votre intérieur grâce à nos miroirs façonnés à la main au Portugal. Ils allient le savoirfaire artisanal en marquèterie sur stratifié à un design intemporel. Chaque miroir se distingue par ses détails délicats. A la fois géométriques et élégants, ils dépassent leur simple utilité pour refléter toute l'élégance d'un bijou. Parfaits en solo pour sublimer un coin de mur ou en accumulation pour créer une composition artistique, ils agrandissent vos pièces tout en apportant un style cosy.

SIMONE, SUZANNE, SIDONIE MIRRORS.

A TOUCH OF STYLE, A PERFECT REFLECTION! WE LOVE COLORED MIRRORS! Let the light play with your interior with our handcrafted mirrors from Portugal. They combine craftsmanship in laminate marquetry with timeless design. Each mirror is distinguished by its delicate details. Both geometric and elegant, they go beyond mere utility to reflect all the elegance of a piece of jewellry. Perfect on their own to enhance a corner of a wall or grouped together to create an artistic composition, they enlarge your spaces while adding a cosy style.



Collection
TABLE RABATTABLE ALBERTINE

Alliez praticité et design avec notre nouvelle Table Albertine au piètement rabattable. Son pied reprend le design du pied de table central, avec une fonctionnalité ingénieuse: sa capacité à se plier facilement. Pensée pour optimiser vos espaces, elle offre une solution pratique sans compromis sur l'esthétisme. Sa conception astucieuse est idéale pour les petits espaces, les aménagements modulables ou les environnements professionnels tels que les restaurants.

#### ALBERTINE FOLDING TABLE.

SPACE-SAVING WITHOUT COMPROMISING STYLE! Combine practicality and design with our new Albertine Table with folding base. It takes up the design of the central table leg, with an ingenious feature: its ability to fold away easily. Designed to optimize your space, It offers an ingenious solution without compromising on aesthetics. Its clever design is perfect for small spaces, modular layouts or professional environments such as restaurants.





Découvrez notre banc 2 à 3 places Anouk! Avec sa structure en acier et ses assises personnalisables, notre Banc vous promet stabilité et élégance. C'est une solution qui répond aux besoins des particuliers et des entreprises à la recherche d'un mobilier confortable et design. Son originalité saura apporter la différence à vos intérieurs et les rendre uniques. Le banc Anouk est pensé pour offrir des assises pratiques qui transforment l'attente en un moment confortable et coloré!

#### ANOUK BENCH

THE MOST STYLISH SEAT SINCE 1950! With its steel structure and customizable seats, our bench promises stability and elegance. It's a solution for individuals and businesses looking for comfortable and design furniture. Its originality will set your interiors apart and make them unique. The Anouk bench is designed to provide practical seating that turns waiting into a comfortable and colourful experience!



Collection

TABLE BASSE ELIENOR

La table basse rectangulaire Elienor affiche son originalité. Stylée et percutante, elle s'invite dans les salons les plus design en imposant son caractère pratique et coloré. Au sein de notre collection Elienor, le piètement en acier apporte une touche de singularité qui permet de créer des ensembles harmonieux. La Table Basse Elienor est l'élément incontournable qui transformera vos espaces de détente en véritable havre du design .

#### ELIENOR COFFEE TABLE

A COLORFUL COFFEE TABLE FULL OF CHARACTER! The Elienor rectangular coffee table makes a bold statement! Alluring and striking, it invites itself into the most stylish living rooms, imposing its practical and colorful character. Within our Elienor collection, the structure adds a touch of uniqueness to create harmonious set. The Elienor coffee table is the essential element that will transform your relaxation areas into a real haven of design!



Collection TABLE AMIEL

Découvrez la Table Amiel qui propose un piètement contemporain en demi-lune. Amiel réinvente le classique avec une structure singulière, harmonieuse et aux courbes fluides. C'est la table idéale pour apporter une touche de couleur et d'originalité à vos intérieurs. Pensée pour ceux qui osent la différence en toute subtilité, Amiel s'intègre parfaitement à tout type de décoration et transforme chaque table en une pièce.

#### AMIEL TABLE

A TABLE WITH ELEGANT CURVES! Come see the Amiel table with its contemporary half-moon base. Amiel reinvents the classic with a singular, harmonious structure and flowing curves. It's the perfect table to bring a touch of color and originality to your interiors. Designed for those who dare to be different with subtlety, Amiel blends perfectly with any decor, transforming every table into a centerpiece.



Collection

DRESSING ELIENOR

Découvrez le dressing Elienor, une alliance parfaite entre praticité et design coloré. Fonctionnel et élégant, le dressing Elienor vous permet de garder au chaud et au sec tous vos accessoires et vêtements : il garantit une organisation parfaite! Pensé pour votre confort, il est composé d'une penderie et d'étagères, il s'adapte à tous vos projets : chambre d'hôtel ou de particulier, couloir d'entrée, bureau... Vous trouverez forcément un espace parfait pour l'accueillir!

#### ELIENOR DRESSING ROOM

AT LAST, A BRIGHTLY-COLOURED DRESSING ROOM! Come see the Elienor dressing room, a perfect blend of practicality and colorful design. Functional and elegant, the Elienor dressing room keeps all your accessories and clothes warm and dry: it guarantees the perfect organization! Designed with your comfort in mind, it features a closet and shelves, and can be adapted to all your projects: hotel or residential bedroom, hallway, office... You're bound to find the perfect area for it!



## VOS VISUELS D'AMBIANCE

YOUR MOOD PICTURES







## VOS PACKSHOTS

YOUR PACKSHOTS



205€











**TÉLÉCHARGEZ** 



## À PROPOS! BY THE WAY!

Les Gambettes est une marque dynamique et dans l'air du temps. Elle propose des collections de mobilier inspirées et inspirantes! Les produits sont gais et colorés. Ils reflètent la personnalité et le style de vie de chacun.

Les Gambettes is a dynamic and colorful brand. Its furniture collections are inspired and inspiring! Our products reflect our customers' personalities and lifestyles.

NOS VALEURS SONT FONDÉES SUR UNE FABRICATION EUROPÉENNE ET UNE PRODUCTION RESPONSABLE QUI MET EN PRIORITÉ LA QUALITÉ DU PRODUIT.

OUR VALUES ARE BASED ON EUROPEAN MANUFACTURING AND RESPONSIBLE PRODUCTION.

#### 100% FABRIQUÉ EN FRANCE ET EN EUROPE

100% MADE IN FRANCE AND EUROPE

De la fabrication aux finitions, chaque meuble passe entre les mains d'artisans minutieux et soucieux de la qualité et des détails.

From manufacturing to finishing, each furniture is check by the hands of meticulous craftsmen.



Normes FSC prouvant aux consommateurs finaux que le bois est issu de forêts gérées durablement.

The wood used is FSC-certified.



Pour une durabilité optimale, nos produits sont garantis 5 ans pour l'intérieur et 2 ans pour l'extérieur.

For optimum durability, our products come with a 5-year guarantee for interiors and a 2- year guarantee for exteriors.

#### & + produit:

PRODUCTS ADVANTAGES



Entretien facile

Easy to clean



Robuste Shock-resistant



Personnalisable Customizable



Stackable



## 5 espaces de vie!

Retrouvez les lieux équipés par Les Gambettes : l'espace tertiaire, la crèche / école, le restaurant, l'hôtel et la maison.

5 living spaces! Have look at places equipped by Les Gambettes: the office space, nursery/school, restaurant, hotel and home.

#### Une visite immersive!

Cette expérience vous permettra de visiter à 360° différents espaces de vie et de découvrir notre nouvelle collection.

An immersive visit!

This experience allows you to take a 360° tour of different living spaces and discover our new collection.



# **ESPACE** TERTIAIRE











## CONTACTEZ-NOUS Contact us

Céline Tahar +33 6 10 31 43 85
Doriane Sablon +33 6 16 97 55 85

Presse: press@lesgambettes.fr

Commercial: contact@lesgambettes.fr

Presse: press@lesgambettes.fr

Commercial: contact@lesgambettes.fr

Showroom sur RDV : 2 Rue du Général Leclerc 92270 Bois-Colombes

www.lesgambettes.fr









